

# KATALOQ

2023

CATALOG | КАТАЛОГ

Mühərrik yağları Az

Engine oils En

Моторные масла Ru

TM



# 0W-20



API C5



**En** Is a full synthetic high-performance engine oil. It is recommended for all types of modern vehicles.

**Ru** Полностью синтетическое высокопроизводительное моторное масло. Рекомендуется для всех типов современных автомобилей.

**Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

## DEXOS 2

# 5W-30



API C3



**En** Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.

**Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло

**Az** Yeni nəsil mühərriklər üçün tam sintetik mühərrik yağıdır. Yüksək təsirli əlavələr və sintetik əsaslı yağdan hazırlanmışdır. Bu yağ, Dizel Hissəcik Filtrləri (DPF) və Benzin Katalitik Konvertorları (CAT) ilə tam uyğun çəkildə ən qabaqcıl komponentlərin xüsusi qarışığı ilə hazırlanmışdır.



## DEXOS 2

# 5W-40



API C3



- En** Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.
- Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло.
- Az** Gücləndirilmiş qoruma qabiliyyəti ilə benzin və dizel mühərrikləri üçün geniş temperatur diapazonunda işləmək üçün nəzərdə tutulmuş yüksək performanslı sintetik mühərrik yağıdır. Müxtəlif növ və yaşda olan avtomobillər üçün uzun mühərrik ömrünü təmin edir.

# 10W-30



API SL/CF



- En** Is a semi-synthetic multigrade engine oil. It is designed for application in the modern high-performance gasoline engines.
- Ru** Полусинтетическое всесезонное моторное масло. Предназначено для применения в современных высокофорсированных бензиновых двигателях
- Az** Yarı sintetik çox dərəcəli mühərrik yağıdır. Müasir yüksək performanslı benzin mühərriklərində tətbiq üçün nəzərdə tutulmuşdur.



# 10W-40



API SL/CF



- En** Is a semi-synthetic multigrade engine oil. It is designed for application in the modern high-performance gasoline engines.
- Ru** Полусинтетическое всесезонное моторное масло. Предназначено для применения в современных высокофорсированных бензиновых двигателях.
- Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

# 15W-40



API SL/CF



- En** Is a semi-synthetic multigrade engine oil. It is designed for application in the modern high-performance gasoline engines.
- Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло
- Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.



# 20W-50



**MB FORMULA  
ADDITIVE PACK**

**API SL/CF**



- En** Is a full synthetic high-performance engine oil. It is recommended for all types of modern vehicles.
- Ru** Полусинтетическое всесезонное моторное масло. Предназначено для применения в современных высокофорсированных бензиновых двигателях.
- Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

# 10W-40



**SPECIAL  
ADDITIVE PACK**

**API CJ-4/SN**



- En** Is synthetic, heavy-duty diesel engine oil formulated according to the latest international standards Euro IV, V and VI. It is recommended for use in recent models of turbocharged diesel engines, operating
- Ru** Синтетическое моторное масло для тяжелых условий эксплуатации, разработанное в соответствии с последними международными стандартами Euro IV, V и VI.
- Az** Bu, ən son beynəlxalq Euro IV, V və VI standartlarına uyğun hazırlanmış sintetik, ağır yük daşıyan dizel mühərrik yağıdır. Ağır yüklərdə və/və ya şəraitdə işləyən turbomühərrikli dizel mühərriklərinin ən son modellərində istifadə üçün tövsiyə olunur.





## TURBO DIESEL

# 5W-30



API CI-4/SL



- En** Is a premium multigrade engine oil for heavy-duty diesel engines and turbocharged engines operating under severe conditions.
- Ru** Всесезонное моторное масло премиум-класса для тяжелонагруженных дизельных двигателей и двигателей с турбонаддувом, работающих в тяжелых условиях
- Az** Ağır iş şəraitində işləyən dizel mühərrikləri və turbomühərriklər üçün yüksək dərəcəli çox dərəcəli mühərrik yağı.

## TURBO DIESEL

# 5W-40



API CI-4/SL



- En** Is a premium multigrade engine oil for heavy-duty diesel engines and turbocharged engines operating under severe conditions.
- Ru** Всесезонное моторное масло премиум-класса для тяжелонагруженных дизельных двигателей и двигателей с турбонаддувом, работающих в тяжелых условиях
- Az** Ağır iş şəraitində işləyən dizel mühərrikləri və turbomühərriklər üçün yüksək dərəcəli çox dərəcəli mühərrik yağı.



## TURBO DIESEL

# 10W-40



API CI-4/SL



- En** Is a premium multigrade engine oil for heavy-duty diesel engines and turbocharged engines operating under severe conditions.
- Ru** Всесезонное моторное масло премиум-класса для тяжелонагруженных дизельных двигателей и двигателей с турбонаддувом, работающих в тяжелых условиях
- Az** Ağır iş şəraitində işləyən dizel mühərrikləri və turbomühərriklər üçün yüksək dərəcəli çox dərəcəli mühərrik yağı.

## 15W-40



API CI-4/SL



- En** Is a premium multigrade engine oil for heavy-duty diesel engines and turbocharged engines operating under severe conditions.
- Ru** Всесезонное моторное масло премиум-класса для тяжелонагруженных дизельных двигателей и двигателей с турбонаддувом, работающих в тяжелых условиях
- Az** Ağır iş şəraitində işləyən dizel mühərrikləri və turbomühərriklər üçün yüksək dərəcəli çox dərəcəli mühərrik yağı.



# 20W-50

## IDLE WORKTIME EXTENSION ADDITIVE PACK

API CH-4/SJ



- En** Is a high quality multigrade oil for diesel engines. It is recommended for use in Euro II engines without DPF.
- Ru** Высококачественное всесезонное масло для дизельных двигателей. Рекомендуется для использования в двигателях Euro II без DPF.
- Az** Dizel mühərrikləri üçün yüksək keyfiyyətli multigrad yağdır. DPF olmayan Euro II mühərriklərində istifadə üçün tövsiyə olunur.

# DOT 4

 **BRAKE FLUID**



- En** Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.
- Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло
- Az** Yeni nəsil mühərriklər üçün tam sintetik mühərrik yağıdır. Yüksək təsirli əlavələr və sintetik əsaslı yağdan hazırlanmışdır. Bu yağ, Dizel Hissəcik Filtrləri (DPF) və Benzin Katalitik Konvertorları (CAT) ilə tam uyğun çəkildə ən qabaqcıl komponentlərin xüsusi qarışığı ilə hazırlanmışdır.





## MOTOTECH 2T GREEN



FUEL ECONOMY  
ADDITIVE PACK

API TC



**En** Is a two stroke motor oil. It is developed for conventional two-cycle, air-cooled gasoline engines

**Ru** Моторное масло для двухтактных двигателей. Оно разработано для обычных двухтактных бензиновых двигателей с воздушным охлаждением

**Az** İki vuruşlu mühərrik yağıdır. Adı iki vuruşlu, hava ilə soyudulmuş benzin mühərrikləri üçün hazırlanmışdır.

## MOTOTECH 2T BLUE



FUEL ECONOMY  
ADDITIVE PACK

API TC



**En** Is a two stroke motor oil. It is developed for conventional two-cycle, air-cooled gasoline engines

**Ru** Моторное масло для двухтактных двигателей. Оно разработано для обычных двухтактных бензиновых двигателей с воздушным охлаждением

**Az** İki vuruşlu mühərrik yağıdır. Adı iki vuruşlu, hava ilə soyudulmuş benzin mühərrikləri üçün hazırlanmışdır.



# 80W-90



MOLECULAR  
FILM

API GL-5



**En** Is a full synthetic high-performance engine oil. It is recommended for all types of modern vehicles.

**Ru** Полностью синтетическое высокопроизводительное моторное масло. Рекомендуется для всех типов современных автомобилей.

**Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

# 80W-90



MOLECULAR  
FILM

API GL-4



**En** Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.

**Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло

**Az** Yeni nəsil mühərriklər üçün tam sintetik mühərrik yağıdır. Yüksək təsirli əlavələr və sintetik əsaslı yağdan hazırlanmışdır. Bu yağ, Dizel Hissəcik Filtrləri (DPF) və Benzin Katalitik Konvertorları (CAT) ilə tam uyğun çəkildə ən qabaqcıl komponentlərin xüsusi qarışığı ilə hazırlanmışdır.



# HLP 46



ISO VG 46



- En** Is a full synthetic high-performance engine oil. It is recommended for all types of modern vehicles.
- Ru** Полностью синтетическое высокопроизводительное моторное масло. Рекомендуется для всех типов современных автомобилей.
- Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

# AdBlue

## AUS 32

ISO 22241



- En** Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.
- Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло
- Az** Yeni nəsil mühərriklər üçün tam sintetik mühərrik yağıdır. Yüksək təsirli əlavələr və sintetik əsaslı yağdan hazırlanmışdır. Bu yağ, Dizel Hissəcik Filtrləri (DPF) və Benzin Katalitik Konvertorları (CAT) ilə tam uyğun çəkildə ən qabaqcıl komponentlərin xüsusi qarışığı ilə hazırlanmışdır.



# ANTIFREEZE

## READY TO USE

**BLUE G11**



- En** Is a full synthetic high-performance engine oil. It is recommended for all types of modern vehicles.
- Ru** Полностью синтетическое высокопроизводительное моторное масло. Рекомендуется для всех типов современных автомобилей.
- Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

# ANTIFREEZE

## READY TO USE

**GREEN G11+**



- En** Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.
- Ru** Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло
- Az** Yeni nəsil mühərriklər üçün tam sintetik mühərrik yağıdır. Yüksək təsirli əlavələr və sintetik əsaslı yağdan hazırlanmışdır. Bu yağ, Dizel Hissəcik Filtrləri (DPF) və Benzin Katalitik Konvertorları (CAT) ilə tam uyğun çəkildə ən qabaqcıl komponentlərin xüsusi qarışığı ilə hazırlanmışdır.



# ANTIFREEZE

## READY TO USE

**RED****G12**

- En** Is a full synthetic high-performance engine oil. It is recommended for all types of modern vehicles.
- Ru** Полностью синтетическое высокопроизводительное моторное масло. Рекомендуется для всех типов современных автомобилей.
- Az** Tam sintetik yüksək performanslı mühərrik yağıdır. Bütün növ müasir avtomobillər üçün tövsiyə olunur. Resurslardan istifadəni, aşınma və sürtünməni azaldır.

Is full-synthetic engine oil for new generation engines. It is formulated with high-performance additives and synthetic base oil.

Полностью синтетическое моторное масло для двигателей нового поколения. В его состав входят высокоэффективные присадки и синтетическое базовое масло

Yeni nəsil mühərriklər üçün tam sintetik mühərrik yağıdır. Yüksək təsirli əlavələr və sintetik əsaslı yağdan hazırlanmışdır. Bu yağ, Dizel Hissəcik Filtrləri (DPF) və Benzin Katalitik Konvertorları (CAT) ilə tam uyğun çəkildə ən qabaqcıl komponentlərin xüsusi qarışığı ilə hazırlanmışdır.



